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INTERPELACJA 
 

w sprawie darmowej komunikacji miejskiej 
 
 

Darmowa komunikacja miejska obowiązuje m.in. na terenie gminy Świerardów 
Zdrój oraz sąsiadującej Szklarskiej Poręby i Mirska od czerwca 2016 roku. Burmistrz 
Świeradowa chce, żeby do projektu włączyły się sąsiednie gminy. Do regularnego 
korzystania z komunikacji miejskiej ma zachęcić brak odpłatności za bilety. Autobusy 
cieszą się takim powodzeniem, że mają pojawić się dodatkowe kursy. Komunikacja 
miejska w Świeradowie będzie kosztować około 250 tysięcy złotych rocznie. Jest tak tanio, 
ponieważ nie trzeba utrzymywać kas, biletomatów, księgowości i całej administracji. 
Za autobusy odpowiada jeden z wydziałów w urzędzie. Po upływie zaledwie dwóch 
miesięcy od rozpoczęcia funkcjonowania bezpłatnej komunikacji miejskiej w Świeradowie 
Zdroju władze miasta muszą kupić kolejne autobusy. Pomysł okazał się sporym 
sukcesem. Wynika z tego, że darmowa komunikacja miejska się opłaca i kolejne miasta 
się o tym przekonują. 
Czy Zarząd Miasta Poznania rozważa możliwość wprowadzenie darmowej komunikacji 
miejskiej w Poznaniu? 
Czy Zarząd Miasta Poznania konsultował taką opcję z gminami powiatu poznańskiego? 
Jakie straty poniósłby budżet Miasta po wprowadzeniu darmowej komunikacji miejskiej 
w Poznaniu? 
Jakie oszczędności przyniósłby brak konieczności utrzymywania systemu PEKA, kas, 
biletomatów, kontrolerów, księgowości i całej administracji? 

 
Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
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